
Wisła, 30 września 2020 rok

Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta. 

W okresie międzysesyjnym Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta 
obradowała dwukrotnie – 15.09.2020 oraz 29.09.2020 na komisjach połączonych. 

Na posiedzeniu komisji 15 września bieżącego roku, poruszano tematy zgodnie z planem 
pracy komisji oraz podjęto następujące wnioski:

1. O przeanalizowanie potencjału opłacalności wybudowania fermy fotowoltaicznej lub elektrowni 
wodnej. Celem jest obniżenie CIĄGLE WZRASTAJĄCYCH KOSZTÓW ENERGII 
ELEKTRYCZNEJ 

2. O podjęcie dynamicznych działań w nadchodzącym roku  w sprawie regulacji własności 
przebiegu  dróg gminnych ze szczególnym uwzględnieniem ul. Kamiennej oraz tzw. „Suchej 
Doliny” łącznie z przebiegiem do Tokarni. 

3. O powołanie zespołu składającego się z pracowników urzędu (2,3 os.), które koncentrują się na 
działaniu regulacji dróg gminnych w roku 2021.

4. O podjęcie dynamicznych działań w nadchodzącym roku w sprawie kontunaowania budowy sieci 
kanalizacyjnej na terenie gminy.

Wnioski do budżetu: 

5. O przeznaczenie środków w nadchodzącym roku w  wysokości 2 000 000,00 zł na poszczególne 
drogi zgodnie z planem uchwalonych w roku 2019 . Prosimy o podzielenie środków w taki sposób 
by w budżecie na rok 2021 do konkretnych dróg dopisać konkretne kwoty. 

6. O  zapewnienie środków finansowych w kwocie 1 000 000,00 zł na regulację stanu prawnego 
dróg gminnych.


Przewodniczący Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta. 

Rafał Skurzok 


